

Adapter for Senex/Aeromax air jets. Adaptateur pour jets d'air Senex/Aeromax.

EN - Following the closure of Senex/Aeromax, the older air caps are not available anymore. However, we developed an adapter that allows you to use a CG air caps instead.

FR - Après la fermeture de Senex/Aeromax, les anciens caps d'air ne sont plus disponibles. Toutefois, nous avons développé un adaptateur qui rend le corps de jet compatible avec les caps CG air.



Installation:

EN - To install the adapter, you just need to screw it inside the threaded part of the body instead of the old cap. The top of the adapter is designed to fit with the CG air caps.

FR - Pour installer l'adaptateur, il faut simplement le visser dans le corps de jet à la place de l'ancien cap. Le dessus de l'adaptateur est conçu pour accueillir le cap CG air.



EN – The adapter and a large collection of CG air caps are available on our website:

FR – L'adaptateur ainsi qu'une large collection de cap CG air sont disponibles sur notre site internet:

<http://www.jetsetc.com/shop/shopdisplaycategories.asp?id=134>